
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

      Θεσσαλονίκη, 11/2/2025 
 
Του:  Φωτόπουλου Στυλιανού, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας 
  Την κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 
 
ΘΕΜΑ: «Διά βίου αναγνώριση της τριτεκνικής ιδιότητας» 
 
Κυρίες Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με όσα εξήγγειλε ο Πρωθυπουργός στην 88η ΔΕΘ πρόκειται να 
δοθούν στους τρίτεκνους γονείς τα προνόμια των πολυτέκνων. Ωστόσο, η 
υλοποίηση της εξαγγελίας αυτής δε φαίνεται να είναι στα άμεσα σχέδια της 
Κυβέρνησης παρά το έντονο δημογραφικό πρόβλημα και τις συνθήκες 
ακρίβειας που βιώνουν οι πολίτες λόγω της οικονομικής συγκυρίας στην 
οποία βρισκόμαστε ως χώρα. Ασφαλώς η Κυβέρνηση οφείλει να τηρήσει 
άμεσα στις δεσμεύσεις της και να παρέχει δια βίου τα προνόμια των 
πολυτέκνων, προκειμένου να ανακουφιστούν και οι χιλιάδες ήδη τρίτεκνες 
οικογένειες που ασφυκτιούν υπό την πίεση της οικονομικής δυσχέρειας, αλλά 
πρωτίστως να αποτελέσει η εφαρμογή των νέων επικείμενων μέτρων αιτία 
αντιμετώπισης και επίλυσης σε βάθος χρόνου του δημογραφικού 
προβλήματος που ταλανίζει τις τελευταίες δεκαετίας τη χώρα, αφού οι νέοι 
άνθρωποι θα δύνανται να αποκτήσουν περισσότερα του ενός τέκνα 
απολαμβάνοντας τα εν λόγω προνόμια που θα τους χορηγηθούν και τα οποία 
θα βελτιώσουν το βιοτικό τους επίπεδο. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Πότε πρόκειται να υλοποιήσετε τις εξαγγελίες για εξομοίωση των 

τρίτεκνων οικογενειών με τις πολύτεκνες; 

2. Δεσμεύεστε ότι θα επιληφθείτε την πλήρη εξομοίωσή τους και δε θα 

εφαρμόσετε ημίμετρα;  

3. Πρόκειται να υλοποιήσετε τη δέσμευσή σας παρέχοντας τα προνόμια 

δια βίου στους τρίτεκνους γονείς, όπως ισχύει και στους πολύτεκνους; 

Ο ερωτών βουλευτής 
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